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2022 ï året vi fikk være med igjen 

 

Nestleder Elias Holmgren og leder Sigrid Kvam Jørstad. Foto: Marthe Nyvoll 

 

 

2021-2022 har vært et stort år for ungdomsrådet der vi virkelig har fått markert oss 

nasjonalt. Fra dette året har vi fått mange gode samarbeid. Vi avslutter året med et pang 

ï med en regional ungdomsrådssamling for hele Nord-Norge i Hammerfest. 

 

Medlemmer 

 

Faste medlemmer: 

Sigrid Kvam Jørstad (leder)  Breilia 

Elias Holmgren (nestleder)  Hammerfest videregående skole 

Brian Fredriksen   Hammerfest videregående skole 

Oddbjørn Kråkøy-Pedersen  Hammerfest videregående skole 

Sanne Christin Fredriksen   Breilia 
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Marthe Emilie Aksberg   Breilia 

Angelica Karlsen    Fjordtun 

Viktor Tandberg    Fjordtun 

Simonette Vik Johansen  Forsøl 

Alf-Emil Urbrott Svendsen   Kvalsund 

Sofia Olaussen    Kvalsund 

Trygve Taknes    Kokelv 

Marie Iversen     Kokelv 

Varamedlemmer: 

Trym Isak Sætrum    Kokelv 

Emilie Myrvang   Forsøl 

Kristina Halonen   Kvalsund 

Andrea Martine Andersen   Breilia 

Edgar Plohhih    Breilia 

Benjamin Antonsen   Breilia 

Teimor Østmo Charani   Fjordtun 

 

 

Fra venstre: Trygve, Sofia, Alf-Emil, Marthe Emilie, Brian, Sanne, Oddbjørn, Sigrid, Elias, Emilie og Viktor. 
Foran fra venstre: Marie og Angelica. Foto: Marthe Nyvoll 
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Vi har deltatt på: 

 

Oddbjørn, Elias, Brian, Trygve og Sigrid ledet Allemed-samling for ungdomsrådet 

Ungdomskonferansen i Kristiansand: Finalist til årets ungdomskommune 

Fyrvokter ved statsforvalters kontor i Troms og Finnmark nominerte oss til årets ungdomskommune 

og vi ble en av finalistene. Vi sendte to representanter til kåringen under ungdomskonferansen i 

Kristiansand og lærte mye der. Vefsn kommune vant prisen, men vi fikk mye skryt. 

Allemed: En aktiv fritid for alle 

Ungdomsrådet deltok på et nasjonalt nettverk med andre ungdommer om å lage en del av Allemed 

som var rettet spesielt mot ungdommer. Først holdt vi verksted i Hammerfest og så dro vi til Oslo. Vi 

tok det vi lærte tilbake til Hammerfest og snakket med kommunestyret om fritidserklæringen.  

 

Til Oslo reiste Brian, Elias, Oddbjørn og Sigrid 


